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بکام:
 برگزاری جام جهانی در زمستان به سود انگلیس است 

دیوید بکام می گوید برگزاری 
جام جهانــی در نوامبر)فصل 
زمستان( می تواند یک فرصت 
منحصر به فرد برای انگلیس 

باشد.
به گزارش ایسنا و به نقل 
بکام می گوید  از مترو، دیوید 
زمان برگزاری جام جهانی در 
قطر می تواند مزیت ویژه ای برای انگلیس فراهم کند زیرا مردان گرت ساوت گیت 
به دنبال پایان دادن به انتظار ۵۶ ساله برای قهرمانی در مسابقات بزرگ هستند.

ســه شیرها چهار سال پیش در روسیه به نیمه نهایی رسیدند و سال گذشته 
در فینال یورو ۲۰۲۰ در ضربات پنالتی مغلوب ایتالیا شــدند. این تیم در لیگ 
ملت های اروپا نمایش ضعیفی داشت اما انگلیس همچنان در میان شانس های 

قهرمانی در جام جهانی قرار دارد. 
بکام که در ســه جام جهانی حضور داشــت و ۱۱۵ بازی ملی برای این تیم 
انجام داد می گوید برگزاری جام جهانی در زمستان به سود فوتبال انگلیس است. 
او گفت: شــخصاً احساس می کنم، برای تیم ما، این یک فرصت بزرگ است.  ما 
هرگز  در تورنمنت های قبلی خستگی را بهانه نکردیم، اما راستش را بگوییم، ما 
به پایان یک فصل طاقت فرسا در لیگ برتر رسیدیم که سخت ترین لیگ جهان 
است.  بازیکنانی که به این مسابقات می آیند در اوج خود هستند، آنها در میانه راه 
خود هستند. هیچ دلیل و بهانه ای وجود ندارد که آنها در اوج بازی خود نباشند.
او در ادامه گفت: برای بازیکنان ما، این یک فرصت بزرگ اســت. ما یک تیم 
جوان داریم که برای مدت طولانی با این بازیکنان بوده اســت. من واقعا عاشــق 
تماشای بازی این تیم انگلیس هستم. آنها هیجان انگیز هستند و با اشتیاق بازی 
می کنند بکام همچنین تیم فعلی سه شیر را بسیار دوست داشتنی توصیف کرد و 
از بازیکنانی مانند مارکوس راشفورد و رحیم استرلینگ به دلیل تلاش های خارج 
از زمین برای تعامل با هواداران در مورد نژادپرســتی و ســایر مسائل اجتماعی، 

تمجید کرد.

لالیگا، مقصد بعدی ادینسون کاوانی 
قصد  از  دپورتیــوو  موندو 
ادینســون کاوانی برای فصل 

آینده خبر داده است.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از بی ساکر، ادینسون کاوانی 
در تابستان امسال بازیکن آزاد 
شــد. او در ۳۰ ژوئن قرارداد 
خود را با منچســتریونایتد به 

پایان می رساند و این قرارداد را تمدید نخواهد کرد. 
او پس از ســه فصــل حضور در اولدترافورد، با حضــور در ۵۹ بازی و به ثمر 
رســاندن ۱۹ گل، باشگاه را ترک خواهد کرد. حالا این بازیکن ۳۵ ساله اروگوئه 

ای یک چالش جدید می خواهد.
 او به بازنشستگی فکر نمی کند و نمی خواهد با رفتن به لیگ پایین تر شرایط 
راحت تری داشــته باشــد. موندو دیپورتیوو فاش کرد که او می خواهد در فصل 
۲۳-۲۰۲۲ در لالیــگا بازی کند. کاوانی به مدیربرنامه های خود گفته که از بین 

تیم های اسپانیایی یک تیم را برای فصل جدید انتخاب کند.
او اخیراً برای تیم ملی خوددر دیدارهای دوســتانه به میدان رفت. کاوانی در 
۱۳۳بازی برای تیم ملی کشورش ۵۸ گل به ثمر رسانده است. این مهاجم حالا 
می خواهد شــانس خود را در فوتبال اسپانیا امتحان کند. لیگ اسپانیا تنها لیگ 
بزرگ در کنار بوندسلیگاست که او هنوز فرصت بازی در آن را پیدا نکرده است.

قرارداد کاوانی در پایان ژوئن به پایان می رسد. 
این ملی پوش اروگوئه ای پیش تر مورد توجه بارسلونا و یوونتوس بود، در حالی 
که برخی گزارش ها حاکی از آن است که این بازیکن ممکن است در پنجره نقل 
و انتقالات ژانویه به آمریکای جنوبی بازگردد. به نظر می رسد حالا اتلتیکومادرید 

را باید گزینه جدی برای حضور کاوانی در این تیم دانست.

پوگبا: 
منچستریونایتد اشتباه کرد  

را  ناراحتی خود  پل پوگبا 
ابراز  از سران منچستریونایتد 
کــرد و گفت کــه می خواهد 
تمدید  با  باشــگاه  ثابت کند 
نکردن قراردادش در تابستان 

امسال اشتباه کرده است.
به گزارش ایسنا و به نقل 
از ســاکرنت، با اعلام باشگاه 
منچســتریونایتد، پل پوگبا هافبک فرانسوی که از یوونتوس خریده شد، از این 
تیم جدا شــد. این بازیکن ۲۹ ساله در پایان ماه ژوئن برای دومین بار در دوران 
فوتبالش اولدترافورد را ترک خواهد کرد و منابع نزدیک به ESPN گفته اند که 
او با قراردادی ۴ ساله به باشگاه سابقش یوونتوس بازگشته و انتقال او به این تیم 

ایتالیایی قطعی شده است. 
پوگبا که اخیراً گفته اســت باید در یونایتد شــما را دوست داشته باشند، از 
ناتوانی باشــگاه در نگه داشتن او در  یک فیلم مســتند که به زودی در آمازون 
پرایم منتشر می شود، انتقاد کرده است. او در بخشی از این مستند گفت: فرایند 
فکری من این اســت که به منچستریونایتد نشان دهم که آنها در تمدید نکردن 

قرارداد من اشتباه کردند.
مینو رایولا، ایجنت سابق پوگبا که اخیرا بر اثر بیماری درگذشت، در مستند 
دیده می شود. او در این مستند به پوگبا می گوید که یونایتد به او پیشنهادی برای 

تمدید قرارداد نداده است. 
ملی پوش فرانسوی پاســخ داد: چطور می توانید به بازیکنی بگویید که او را 
کاملا می خواهید ولی پیشــنهاد تمدید قرارداد نمی دهید. هرگز چنین چیزی 

ندیده ام.
این بازیکن در دو بازی آخرش مقابل نوریچ سیتی و لیورپول توسط هواداران 
خودی »هو« شــد. این هافبک به سختی در یونایتد توانست خوش بدرخشد اما 
بخشــی از تیم ژوزه مورینیو بود که قهرمان جام اتحادیه و لیگ اروپا در ســال 

۲۰۱۷ شد.

توخل امیدوار به حفظ کاپیتان اسپانیایی
 در چلسی 

سرمربی تیم فوتبال چلسی 
امیدوار است که کاپیتان خود 
را بــه ماندن در لندن متقاعد 

کند.
به گزارش ایسنا و به نقل از 
دیلی میل، باشگاه لیگ برتری 
چلســی تایید کرد آندریاس 
کریستنسن با پایان قراردادش 

در تابستان امسال این تیم را ترک خواهد کرد. 
این بازیکن که سابقه بازی در بوندسلیگا را نیز در کارنامه دارد به شدت مورد 
توجه بارســلونا قرار گرفته اســت. در واقع می توان گفت کار انتقال این بازیکن 
به بارســلونا برای فصل بعد نهایی شده است. چلسی اخیرا شاهد رفتن رودیگر 

به مادرید بوده است تا دو مدافع اصلی این تیم از جمع آبی پوشان جدا شوند.
باشــگاه امیدوار اســت که دیگر بازیکنان کلیدی از جمله سسار آسپلیکوئتا 
مجبور نباشند تابستان امســال را ترک کنند. بارسلونا به شدت به دنبال جذب 
این بازیکن اســت ولی توماس توخل اهمیتی نمی دهد که مدافع راســتش چه 
پیشــنهادی دارد. او امیدوار اســت که او را متقاعد کند که بهترین چیز برای او 

ماندن در استمفوردبریج است.
در فصل ۲۰۲۱-۲۰۲۲، آسپیلیکوئتا ۴۷ بازی انجام داده است که در ۴۱ مورد 
از آنها اواز ابتدا در ترکیب تیم به میدان رفته است. او علاوه بر دفاع فوق العاده، سه 
گل به ثمر رسانده و سه پاس گل نیز داده است تا از خوب های این تیم در فصل 
قبل باشد. قرارداد آسپیلیکوئتا با آبی ها در سال ۲۰۲۳ به پایان می رسد. چلسی 
باید او را با پیشنهاد تمدید متقاعد کند. اگر این کار را نکند باید الان او را بفروشد 

وگرنه تابستان آینده مجانی از این تیم می رود.

اخبار کوتاه

تصمیم اسکوچیچ برای برگزاری اردوی آماده سازی تیم 
ملی در قطر، بازیکنان تیم ملی را هم شــوکه کرده و آن ها 
بعد از یک فصل خســته کننده، به جای اینکه در شرایط 
بهتری زیر نظر کادر فنی تیم ملی تمرین کنند، در گرمای 
قطــر، تحلیل رفتند. به گزارش ایســنا، معمای بزرگ تیم 
ملی به چرایی شکســت ۲ بر یک ایــن تیم برابر الجزایری 
برمی گردد که تیم دوم خود را به زمین فرستاد اما تقریبا در 
تمام مصاف های فیزیکی و قدرتی فاتح زمین بود و بازیکنان 

ایران توان مقابله با این وضعیت را نداشتند.
سردار آزمون، یک روز قبل از این مسابقه، درباره شرایط 
اردویی تیــم ملی ایران گفت: »ما به قطر ســفر کردیم و 
روز آخــر فیفادی بازی کردیم. در هوای گرم قطر، انگار در 
تمرینات سشوار روشن کرده بودند. همه بچه های ما که در 
اروپا بازی می کنند، ناگهان به قطر می آیند و طبیعی است 
کــه تحلیل بدنی بروند. اگر خدای ناکرده مصدومیت پیش 

بیاید، چه کسی جوابگو است؟«
در واقع این صحبت ها که به تازگی منتشر شده، حاصل 
گفت وگوی آزمــون با دوربین تلویزیونــی، قبل از بازی با 
الجزایر اســت که اوضاع تیم ملی را در شرایط آب و هوایی 
قطر مناسب نمی داند و دقیقا همین اتفاق در بازی با الجزایر 
رخ می دهد؛ خبری از قدرت فیزیکی عزت اللهی و حتی امید 
ابراهیمی نیست، مهدی طارمی سماجت و پیگیری گذشته را 
ندارد، سردار آزمون فقط یک نیمه در زمین دوام می آورد، 
امید نورافکن که بی وقفه در سمت چپ زمین بالا و پایین 
می رود، ســاکن تر از هر بازی دیگری اســت و کسی رفت 
و آمدهای مداوم علی قلی زاده در ســمت راســت زمین را 
نمی بیند. هوای قطر بعــد از دو هفته تمرین، تاثیر خود را 
روی بازیکنان ایرانی گذاشــته بود؛ بازیکنانی که در پایان 
فصل باشگاهی خود، نیازمند استراحت بودند اما وارد آب و 
هوایی شدند که مهم ترین دلیل برای به تعویق افتادن جام 

جهانی از تابستان به پاییز بود.
بازیکنــان تیــم ملی بعضــا در گفت وگوهــای خود از 
اســکوچیچ حمایت کرده اند اما او عامل اصلی این تصمیم 
اشــتباه و برگزاری اردو در قطر است. در حالی که تیم ملی 
می توانســت در تهران و در زمین مناسب آکادمی تیم های 
ملی اردوی خــود را برگزار کند و در صــورت لزوم، برای 
برگزاری بازی، راهی دوحه شــود، سرمربی کروات، تیمش 

را به قطر برد.
فدراسیون فوتبال و تمام مسئولان این تیم به طور مکرر 
عنوان کرده اند که این تصمیم اسکوچیچ بوده که ایران در 
قطر اردو بزند و بازیکنان هم ســرمربی تیم ملی را به علت 

گرفتن چنین تصمیم اشتباهی، مقصر می دانند.
آزمون در نقد تصمیم عجیب سرمربی تیم ملی می گوید: 

مــا می توانســتیم در تهــران اردو بزنیم، هر بــازی ای که 
هماهنگ می شد، دو ســه روز قبل به قطر می آمدیم. این 
مساله خوبی نیست. سردار آزمون هم مانند هر کارشناس و 
هوادار ایرانی دیگری از انتخاب قطر به عنوان محل برگزاری 
اردوی تیم ملی در شرایط که ایران می توانست در تهران )با 

آب و هوای بهتر( اردو بزند، تعجب کرد.
اگر چه برگزاری این اردو انتخاب نخست اسکوچیچ نبود 
و او خواهان برگزاری اردو در نقطه دیگری مانند کانادا بود و 
نمی خواست تیمش را راهی قطر کند اما وقتی اردوی کانادا 
لغو شد، فدراسیون فوتبال شرایط لازم را برای برگزاری اردو 
در دو نقطه دیگر داشــت ولی تصمیم به اسکوچیچ واگذار 
شد. از اســکوچیچ برای ادامه این اردو نظرخواهی شد و او 

بین تهران و دوحه، تصمیم به عزیمت به قطر گرفت!

این اردو برگزار شد و تیم ملی بیش از اینکه بتواند بهره 
لازم را در این مهلت خوب ببرد، ضرر کرد و حالا با شکستی 
که خورده، شرایط در داخل تیم چندان مساعد نیست. البته 
که همیشــه برد و باخت وجــود دارد اما بازیکنان در حال 
حاضر به این مســاله فکر می کنند که آیا سلامتی آن ها در 

این شرایط در ارجحیت قرار دارد یا خیر؟
معلوم نیست در این مدت کسی اسکوچیچ را از اشتباه 
خود در انتخاب قطر برای اردو در اواخر خرداد مطلع کرده 
بوده یا نه اما او مرتکب اشتباهی بزرگ در برنامه ریزی این 

اردو شده است.
تیم ملی مشکلات ساختاری هم دارد

بهتاش فریبا از عملکرد فدراسیون برای آماده سازی تیم 
ملی در راه جام جهانی انتقاد کرد.

بهتاش فریبا، ملی پوش پیشــین تیم ملی و پیشکسوت 
فوتبال در گفت وگو با ایســنا درباره عملکرد تیم ملی ایران 
در دیدار دوستانه با الجزایر اظهار کرد: مشکل ما این است 
که نمی توانیم با تیم های خوب بازی کنیم. ببینید که ژاپن 
و کره جنوبــی با چــه تیم هایی بازی می کننــد و ما با چه 
تیم هایــی. تازه این تیم دوم الجزایر بود و با همین روند در 

جام جهانی زنگ تفریح خواهیم شد.
او ادامــه داد: همه از چیدمان بد و تاکتیک نامنســاب 
صحبت می کنند که درست اســت اما بازی های تدارکاتی 
جای آزمون و خطاســت. البته من نمی دانم چرا این روند 
باید در تیم ملی هنوز ادامه داشــته باشــد که از بازیکنان 
در پست غیرتخصصی استفاده کنیم. این کار در تمام دنیا 
منسوخ شــده است. حاجی صفی سال ها است که در پست 
هافبک به کار گرفته می شــود در حالی که تخصصش در 

پست دفاع چپ است.
این پیشکســوت فوتبال اضافه کرد: البتــه در دیدار با 
الجزایر هم روز خوب ما نبود. جهانبخش و محرمی اشــتباه 
کردند. مهاجم های ما یعنی طارمی و آزمون روزشان نبود و 
وینگرهای ما اصلا خوب نبودند. قلی زاده زیادی خودخواهی 
کرد و می خواســت زیاد دریبل بزند. ما ۲ گل خوردیم و ۳ 
گل هم نخوردیم.  موقعیت ســازی زیادی هم نکردیم و در 

کل تیم ملی به هیچ وجه خوب نبود.
فریبا در خصــوص ادامه دادن تیم ملی با اســکوچیچ 
عنــوان کرد: همه تقصیر را گردن ســرمربی می اندازند اما 
بخش عمده تقصیر گردن فدراسیون است. ما هنوز مشکل 
ســاختاری داریم. طارمی در حالی از نامناسب بودن زمین 
می نالید کــه در قطر دو هزار زمین خــوب وجود دارد اما 
این ها احتمالا به جای زمین خــوب ۱۰۰۰ دلاری، زمین 
۲۰۰ دلاری کرایــه کردنــد که داد بازیکنــان را در آورده 
اســت. اگر بتوانیم در ۵ ماه باقی مانــده اردوهای بهتری 
داشته باشیم و از ۲ فیفادی باقی مانده استفاده کنیم، شاید 
یک اتفاقی رخ دهد اما این به شرط آن است که مشکلات 

آماده سازی این تیم حل شود.
این بازیکن پیشــین تیــم ملی دربــاره دروازه بانی که 
شایســته پوشیدن پیراهن تیم ملی را در جام جهانی دارد، 
عنوان کرد: عابدزاده در بازی های اخیر اشــتباه های زیادی 
داشته است و اسکوچیچ حتی برای برگرداندن روحیه او، در 
دیدار مقابل الجزایر به او بازی داد اما وضعیتش بهتر نشد. 
از نظر تجربه بخواهیم بگوییم، بیرانوند ســرتر از بقیه است 
اما از نظر آمادگی و شــرایط بازی حسینی نسبت به بقیه 
دورتر اســت. اگر بخواهیم از دور نظر دهیم، الآن حسینی 
آماده ترین دروازه بان برای ایستادن در قفس توری تیم ملی 

است.

یک پیشکســوت تیــم فوتبال اســتقلال 
می گوید آبی پوشــان پایتخت کار سختی برای 

تکرار قهرمانــی رقابت های لیــگ برتر دارند. 
محســن گروســی، پیشکســوت تیم فوتبال 

استقلال در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط این 
روزهای آبی پوشان پایتخت که هم چنان بدون 
ســرمربی کار خود را پیش می برد، اظهار کرد: 
هم چنان اتفاق خاصی برای استقلال رخ نداده 
اســت. هر چقدر که بگذرد، کار برای استقلال 
سخت تر می شود. بهتر است مدیران استقلال 
اطلاع رسانی کنند تا هواداران از وضعیت باخبر 
شوند. مدیران اســتقلال تا این جای کار چراغ 
خامــوش پیش می روند و همین هــواداران را 
نگران کرده اســت اما امیــدوارم آقای آجورلو 
و کادر مدیریتــی بتوانند نتایج مورد نظر را به 
دست بیاورد. او در ادامه درباره نقل و انتقالات 
اســتقلال گفت: الان می گویند تیم های دیگر 
بازیکنان خــوب گرفتند اما بــه نظر من این 
بازیکنان جذب شده را استقلال بهترین هایش 
را دارد. استقلال در برخی نقاط نیاز به بازیکن 

دارد که آن هم باید با تایید ســرمربی صورت 
بگیرد. به نظر من یک هافبک بازی ساز و یک 
مهاجم  تمام کننده می تواند مشکلات استقلال 
را حل کند. گروسی در پاسخ به این سوال که 
آیا مربی خارجی برای اســتقلال تاثیرگذارتر 
اســت یا مربی خارجی؟ گفــت: مربی داخلی 
فشار بیش تری را به خاطر نتایج به دست آمده 
تحمل خواهد کرد و با این وجود اگر یک مربی 
خارجی باشــد، می تواند تاثیر بیش تری داشته 
باشد. این پیشکسوت تیم فوتبال استقلال  در 
پاسخ به این ســوال که آیا با توجه به شرایط 
موجود، آبی ها می توانند در فصل آینده مدعی 
قهرمانی رقابت های لیگ برتر باشــند؟ گفت: 
شاید قهرمان شــدن راحت  باشد اما حفظ آن 
خیلی ســخت تر است. اســتقلال برای حفظ 
قهرمانی باید ســختی بیش تری متحمل شود 

و الان ۱۰۰ درصــد هواداران بــه دنبال تکرار 
قهرمانی هستند. این مساله برای آبی ها دور از 
انتظار نیست و باید دید چه اتفاقاتی در آینده 

رقم می خورد.
شهباززاده به جمع آبی ها بازگشت

باشگاه استقلال از توافق با سجاد شهباززاده، 
مهاجم فصل گذشته سپاهان خبر داد.

به گزارش ایســنا، باشگاه استقلال با انتشار 
مطلبی در فضای مجازی از پیوســتن ســجاد 
شــهباززاده به استقلال خبر داد تا این بازیکن 
اولین خرید آبی ها در پنجره و نقل و انتقالاتی 

به حساب بیاید.
شهباززاده سابقه پوشیدن پیراهن استقلال 
را دارد و همچنین در تیم های ســپاهان، نفت 
تهران، آلانیا اســپور، القطر و ســایپا توپ زده 

است.

نایب رئیس بانوان فدراســیون جانبازان و معلولان گفت: مســابقات قهرمانی 
آسیا و اقیانوسیه اولین حضور بانوان وزنه بردار در مسابقات برون مرزی است که 

امیدوارم تجربه خوبی را کسب کنند.
مــژگان نصیری در گفت وگو با ایســنا، درباره وضعیت ۳ بانــوی وزنه بردار 

اعزامی به مسابقات قهرمانی آســیا و اقیانوسیه در کره جنوبی، اظهار کرد: برای 
تشــکیل تیم ملی پاراوزنه برداری بانوان ۳ دوره مسابقات قهرمانی کشور برگزار 
کردیم که در نهایت در مســابقات قهرمانی کشور که اسفند سال گذشته تحت 
نظر کمیته بین المللی پارالمپیک برگزار شــد نماینده IPC رضایت کامل خود 
را از نحوه اجرای مســابقات و داوری ها اعلام کرد، به دنبال این مســاله کمیته 
ملی پارالمپیک طــی مذاکراتی که با کمیته بین المللی پارالمپیک در خصوص 
لباس طراحی شده برای حضور بانوان وزنه بردار در رویدادهای بین المللی داشت، 
توانســت موافقت آنها را جلب و مجوز لازم برای حضور بانوان در مسابقات برون 

مرزی را کسب کند.
وی از فاطمه انصاری دســته ۶۷ کیلوگرم، زینب یعقوبی دسته ۷۳ کیلوگرم 
و ســمانه هدا در دسته ۸۶ کیلوگرم به عنوان نفرات اعزامی به مسابقات قهرمانی 
آسیا و اقیانوسیه در کره جنوبی نام برد و گفت: قهرمانی آسیا و اقیانوسیه چون 
اولین تجربه حضور بانوان در رقابت های برون مرزی است، انتظار کسب مدال از 

آنها نداریم و امیدواریم این مسابقات تجربه خوبی برای بانوان وزنه بردار باشد.

نایب رئیس بانوان فدراســیون جانبازان و معلولان با اشــاره به حمایت های 
خوب فدراســیون و کمیته ملی پارالمپیک از بانوان وزنه بردار، خاطرنشان کرد: 
هر چند اســامی بانوان برای شرکت در مســابقات قهرمانی آسیا و اقیانوسیه به 
کمیته برگزاری مســابقات دیر اعلام شد، اما با حمایت فدراسیون و کمیته ملی 
پارالمپیک در نهایت توانســتیم ۳ وزنه بردار را برای اولین بار راهی کره جنوبی 
کنیم. نصیری همچنین با اشاره به تغییر قوانین پاراوزنه برداری در سال ۲۰۲۲، 
گفت: بانوان وزنه بردار در شــرایطی برای اولین بــار در یک رویداد بین المللی 
شرکت می کنند که مسابقات قرار است براساس آخرین قوانین بین المللی برگزار 

شود که این مساله می تواند تجربه بسیار خوبی برای بانوان باشد.
وی در پایان در پاسخ به این پرسش که آیا شناختی نسبت به حریفان آسیایی 
دارید، افزود: هیچ شناختی نسبت به حریفان آسیایی نداریم، در حقیقت هدف از 
شرکت در این مسابقات ارزیابی سطح بانوان از نظر آمادگی بدنی و فنی است تا 
با شناخت نقاط ضعف و قوت آنها در آینده بتوانیم با برنامه ریزی بهتر به موفقیت 

دست پیدا کنیم.

اردوی تیم ملی وزنه برداری بــا حضور تعداد اندکی از 
وزنه برداران در شهر گرگان در حال برگزاری است.

به گــزارش ایســنا، اردوی تیــم ملی وزنــه برداری 
بزرگسالان برای شرکت در بازیهای همبستگی کشورهای 
اسلامی به مدت ۲۱ روز در گرگان آغاز شده است.  ۲۳ نفر 
به این اردو دعوت شدند اما وزنه بردارانی که به شرایط اردو 
معترض شدند، به اردو نرفتند و تنها علیرضا معینی، علی 
میری، توفیق پوزش، مسعود ممی وند و علیرضا اسفندیاری 

نفرات شرکت کننده در اردو هستند. 

رضا دهدار به علت فوت پدربزرگش به اردو نیامد و البته 
او پیش از این هم اعلام کرده بود برنامه اش برای حضور در 
قهرمانی جهان است.  مسعود چترایی هم در ترکیه زندگی 

می کند و مشخص نیست به اردو برود یا نه.
از طرفی قرار اســت وزنه برداران معترض شنبه ساعت 
۱۰ صبح در محل وزارت ورزش نشستی را محمد پولادگر 

معــاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان داشــته باشــند. 
در این جلســه حدود پنج تا شــش نفر از وزنه برداران به 
نمایندگی از وزنه برداران معترض به شــرایط اردو شرکت 
می کنند.  با توجه به در پیش بودن بازی های کشــورهای 
اســلامی و بسته شدن لیست ثبت نام، باید دید نتیجه این 
جلســه به گونه ای پیش می رود که وزنه برداران به اردوی 

تیم ملی برگردند یا خیر.  
میرمصطفی جوادی، حســین سلطانی، حافظ قشقایی، 
محمدمهــدی حیاتی، حســین نجفی، رضــا دهدار، علی 
هاشمی، رســول معتمدی، علیرضا یوسفی، مهدی کرمی، 
امیر حقوقی، امیر عزیزی، محسن دادرس، رضا حسن پور، 
علی داودی، رضا بیرالوند، پیمان جان، علیرضا معینی، علی 
میری، توفیق پوزش، مسعود ممی وند، علیرضا اسفندیاری 
و مسعود چترایی نفرات دعوت شده به این اردو بوده اند که 

تنها ۵ نفر از آنها شرکت کرده اند.

آیا تصمیم اسکوچیچ برای برگزاری اردوی آماده سازی در قطر درست بود؟

از تصمیمات نادرست تا مشکل ساختاری تیم ملی

محسن گروسی: 

تکرار قهرمانی برای استقلال  کار سختی است

بانوان پاراوزنه بردار به دنبال کسب تجربه در قهرمانی آسیا و اقیانوسیه

آغاز اردوی تیم ملی وزنه برداری فقط با ۵ ورزشکار

 جلسه معترضان با معاون قهرمانی وزارت ورزش

بررسی ها نشان می دهد هنوز درباره ادامه 
پرسپولیس  و  همکاری سیدجلال حســینی 

تصمیمی اتخاذ نشده است.
به گزارش ایسنا، بعد از پایان لیگ بیست  و 
یکم صحبت های زیادی درباره آینده همکاری 
ســیدجلال حســینی و پرســپولیس مطرح 
و گفته شــد که او احتمالا بــه ملوان خواهد 
پیوســت تا در این باشگاه که روزی فوتبالش 
را در آن آغاز کرده از فوتبال خداحافظی کند.
در ایــن میــان کاپیتان پرســپولیس در 
مصاحبه ای رسما اعلام کرد قصد خداحافظی 
ندارد و می خواهد فعلا در مســتطیل سبز به 
میدان برود. حالا آینده ســید جلال حسینی 
که قراردادش با پرســپولیس به اتمام رسیده 
در هاله ای از ابهام قرار گرفته اســت. او علاقه 
خود را برای ادامه  حضور در پرسپولیس اعلام 
کرده اما به نظر می رســد یحیی گل محمدی 

فعلا تمایلی برای تمدید قرارداد کاپیتان فصل 
گذشته پرسپولیس نشان نداده است.

حــالا باید منتظر مانــد و دید که تصمیم 
یحیی گل محمدی به عنوان سرمربی تیم چه 
خواهد بود. اگر تصمیم به ماندن بود که احتمالا 
حســینی هم از این تصمیم استقال می کند و 
اگر گل محمدی تصمیم بگیرد که سید جلال 
حسینی فصل بعد بازیکن پرسپولیس نباشد، 
با وجود محبوبیت و تاثیرگذاری که حسینی  
در سال های اخیر داشــته، انتظار می رود که 
هواداران از تصمیم سرمربی تیمشان حمایت 
کننــد تا با ایجاد حاشــیه و جنجال، به روند 

حرکت تیم آسیب وارد نشود.
سید جلال حسینی که اوایل دهه نود برای 
دو فصل پیراهن پرسپولیس را بر تن کرد و در 
ادامه به قطر رفت و بعد از حضور یک ســاله 
در نفت تهران، دوباره به پرسپولیس بازگشت 

حــالا کاپیتان محبوب ســرخ ها محســوب 
می شــود که با این تیم برای پنج دوره پیاپی 
به قهرمانی لیگ برتر رســیده است. شاید به 
خاطر همین اســت کــه او محبوبیت ویژه ای 
در بیــن هواداران دارد و همین محبوبیت هم 
تردیدها درباره کنارگذاشتنش از پرسپولیس 

را زیاد کرده است.
درباره شــرایط ســیدجلال حســینی و 
پرســپولیس مثال های خارجی زیادی وجود 
دارد. بوفون، رائول، کاسیاس، جورجو کیلینی، 
ونســان کمپانی، اینیستا، ژاوی و ... همگی از 
اســطوره ها و کاپیتان های تیم خود بودند که 
محبوبیت ویژه ای بین هواداران داشــتند اما 
هیچ وقت برای این ستاره ها تقدس گرایی نشد 
و بعد از این که باشــگاه تمایلی برای تمدید 

قراردادشان نداشت، بی حاشیه جدا شدند.
بررســی های خبرنگار ایسنا نشان می دهد 

تصمیمی درباره  هنــوز  گل محمــدی  یحیی 
ســیدجلال حســینی اتخاذ نکرده است و به 

همین خاطر فعلا نمی توان به طور قطع درباره 
او صحبت کرد.

سیدجلال حسینی در پرسپولیس می ماند؟

تمایل مجارستان برای برگزاری دیدار دوستانه با ایران
رئیس کمیته ملی المپیک ایران از تمایل مجارستان برای برگزاری دیدار تدارکاتی با تیم ملی فوتبال ایران خبر داد. 
به گزارش ایســنا، رضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک ایران که به مجارســتان سفر کرده است، در مورد 
مهمترین دستاوردهای دیدار با مسئولان کمیته ملی المپیک مجارستان صحبت کرد.  صالحی امیری در برنامه ورزش 
و مردم بیان کرد: تیم ملی فوتبال مجارستان برنامه دیدارهای تدارکاتی خود را تا آبان سال جاری بسته است اما به ما 
اعلام کردند که تمایل دارند در نیمه اول آبان بازی دوستانه و تدارکاتی با تیم ملی فوتبال ایران در تهران داشته باشند.

صالحی امیری همچنین از امضای تفاهم نامه بین کمیته ملی المپیک ایران و مجارستان خبر داد و گفت: در این تفاهم 
نامه  مجارستان برای تبادل مربی و برگزاری اردوی مشترک در رشته هایی مانند کشتی و رشته های رزمی که ایران قوی 
تر است، تاکید داشت و ایران نیز تبادل مربی و برگزاری اردوهای مشترک در رشته هایی مانند قایقرانی شمشیربازی و 

شنا که مجارستان وضعیت بهتری دارد را خواستار شد.


